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Närvarande: Randine Pettersson, Elisabet Ohlsson, Liv Vikingson, Barbro Robertsson, Susanne 
Andersson och Oskar Löfgren.  
  
§ 1. Mötet öppnades av ordförande Randine. 
  
§ 2. Till sekreterare för mötet utsågs Oskar. 
  
§ 3. Till justerare valdes Barbro. 
  
§ 4. Dagordningen godkändes. 
  
§ 5. Föregående mötesprotokoll gicks igenom.  
  
§ 6. Kassörens rapport: Barbro är nu behörig firmatecknare och Eva-Britt har slutfört överlämning. 
Eva-Britt kommer fortsatt vara behjälplig vid behov. Utgifter: årsavgift för domännamn till 
hemsidan samt administration på 230 respektive 120 kr; nytt batteri till gräsklipparen à 1800 kr. 
Cirka 20 000 kr kvar i kassan. 
  
§ 7. Medlemsfrågor: Vinbärsgallkvalster har observerats på flertalet buskar. Vissa medlemmar har 
redan följt rekommendationer och valt att plocka bort drabbade buskar. Andra har vid en första 
uppmaning vägrat. Styrelsen beslutar att alla drabbade behöver ta bort smittade buskar, med 
hänvisning till SLUs åtgärdsrekommendationer samt avtalet med Göteborgs stad. 
Stadgar/ordningsregler bör justeras att inkludera liknande fall. • Klagomål på illaluktande 
bokashidoft. Dialog har förts med berörda parter. Eventuellt anordna en bokashikurs. • Förslag om 
att upprätta en så kallad Benjeshäck (rishäck). Föreslås anläggas vid de tre brunnslocken på B-
området, utmed gången. Behöver cirka 6 staketstolpar. Oskar undersöker. • Nya slangfästen till 
kranarna och saxar behöver införskaffas. Elisabet inhandlar. Tyvärr försvinner de väldigt fort. Hade 
varit bra att förankra de på något vis, liknande krannycklarna. • De gemensamma ytorna är till för 
alla. Ingen har mandat att bestämma över dem enskilt. 
  
§ 8. Kommande aktiviteter: medlemsmöte och arbetsdag söndag 4 juni. Elisabet nämner rishäcken. 
Barbro talar om föreningsliv, gemenskap och skyldigheter/ansvar. Frida går igenom bänkarna och 
efterfrågar ytterligare insatser. Oskar nämner behov av gräsklippning under sommaren. Båda 
motsvarar en arbetsdag. Liv informerar om Instagram-kontot. • Nästa styrelsemöten 28 juni och 15 
augusti. 
  
§ 9. Övriga frågor: Fler kopplingar till kranarna behövs. Ett reservlås likaså. Elisabet inhandlar. 
Ytterligare en vattenslang med slangvinda behövs. Inväntar eventuell sensommarrea. • Komposten 
har stagats upp och nätats. • Inloggningshantering till föreningsmejlen har setts över. Oskar lägger 
upp årets arbetsdagar på hemsidan. 
  
§ 10. Mötet avslutades. 
 
 
Oskar Löfgren        Barbro Robertsson  
Sekreterare        Justerare 


